Hello Ocean Bridge Ambassadors! 
 
Thank you again for an unforgettable 10 days on the North Shore of Lake Superior. Here is your weekly update:
1. Get some rest – Mentorship calls will start up again on July 8th for Erica & Stephanie’s groups and on July 11th for Caitlin’s group. 
2. Fill out your expense reports! Please complete the attached Expense Report form and return to your mentor with photos or scans of all relevant receipts (BY MONDAY JULY 22!) .  The project code for all expenses is C78 and the account codes are as follows:
· Food/meal expenses: 11-70507-307
 Service project expenses: 11-80751-307
· Travel, transport, accommodation, flights, baggage expenses: 11-80750-307
What can you expense? 
· Meals while travelling are covered as outlined in the pre-trip “what to expect” document. 
· The gifts for local community hosts
· Expenses acquired by purchasing materials/supplies for any of the service projects that took place during the expedition. 
· Any expenses related to baggage fees on flights, accommodation if it was not prepaid by Ocean Wise, transport to and from airport. 
Your expense report MUST include the following to be successfully submitted:
· Section 1: Your full Name & Your mailing address (this is where the cheque will be sent to)
· Section 2: Origin of your travel, departure and return dates.
· Section 3: Fill out the following columns: Date, Vendor Name, Description (keep it simple, for example if it was dinner while traveling just write dinner), Account Code (see codes above), Project code (always C78), Total.  DO NOT FILL OUT: PO#, Expense net of GST and GST.
· Section 4-6 will be completed by Ocean Wise staff. 
Unfortunately, while Ocean Bridge is a bilingual program, the Ocean Wise finance department is not and expense reports must be in English, therefore, Francophone participants are invited to send their receipts to their mentor and the mentor will complete the form for you.
3. Write or create a reflection of you Lake Superior experience and upload to the community space here. Reminder that you can post this for fellow Ocean Bridgers to view or you can choose to make it only accessible by Ocean Bridge staff. 
4. Share your feedback about your Lake Superior experience by completing this form by July 12th.
 https://www.surveymonkey.com/r/RRK2TZ3 
5. Remember to visit Let’s Talk NMCAs and provide your insights to Parks Canada on National Marine Conservation Areas by July 10.
6. Look out for an invitation from Ben to apply to represent Ocean Wise in West Virginia at the World Scout Jamboree
7. Continue working with your respective service project teams (Environmental Assessment, Education & Engagement or Communications) to wrap up your service projects.
Stay Wavy!

Bonjour Ambassadeurs de Portail Océan!
Merci encore pour ces 10 jours inoubliables sur la rive nord du lac Supérieur. Voici votre mise à jour hebdomadaire: 
1. Reposez-vous - Les appels de mentorat reprendront le 8 juillet pour les groupes d’Erica & Stephanie et le 11 juillet pour le groupe de Caitlin. 
2. Remplissez vos réclamation de dépenses! Veuillez compléter le formulaire de note de frais ci-joint et le retourner à votre mentor avec des photos ou des numérisations de tous les reçus pertinents (AU LUNDI 22 JUILLET!). 
Le code de projet pour toutes les dépenses est C78 et les codes de compte sont les suivants:
· Dépenses de restauration / repas: 11-70507-307
· Dépenses de projet de service: 11-80751-307 
· Dépenses de transport, de transport, d'hébergement, de vol et de bagages: 11-80750-307
Que pouvez-vous dépenser?
· Les repas en voyage sont couverts comme indiqué dans le document «À quoi s'attendre» avant le voyage
· Les cadeaux pour les hôtes de la communauté locale
· Dépenses acquises lors de l’achat de matériel ou de fournitures pour l’un des projets de service ayant eu lieu pendant l’expédition.
· Tous les dépenses liés aux frais de bagages sur les vols, l'hébergement, s'ils n'ont pas été payés à l'avance par Ocean Wise, le transport vers et depuis l'aéroport.
Votre rapport de dépenses DOIT inclure les éléments suivants pour être soumis avec succès:
· Section 1: Votre nom complet et votre adresse postale (c'est ici que le chèque sera envoyé)
· Section 2: Origine de votre voyage, dates de départ et de retour.
· Section 3: Remplissez les colonnes suivantes: Date, Nom du fournisseur, Description (restez simple, par exemple s'il s'agissait d'un dîner en voyage, écrivez simplement un dîner), Code de compte (voir les codes ci-dessus), Code de projet (toujours C78), Total. NE PAS REMPLIR: numéro de bon de commande, frais nets de la TPS et de la TPS.
· La section 4-6 sera complétée par le personnel d’Ocean Wise.
Malheureusement, même si Ocean Bridge est un programme bilingue, le service des finances d’Ocean Wise n’est pas et les notes de frais doivent être écrivées en anglais. Les participants francophones sont donc invités à envoyer leurs reçus à leur mentor qui peut faire les translations.
3. Écrivez un reflet de votre expérience du lac Supérieur et placez-le vers l'espace communautaire ici. Rappelez-vous que vous pouvez poster ceci aux autres Ocean Bridgers, ou vous pouvez choisir de le rendre accessible uniquement au personnel d’Ocean Bridge. 
4. Partagez vos commentaires sur votre expérience du lac Supérieur en complétant ce formulaire avant le 12 juillet. 
5. N'oubliez pas de visiter Parlons AMCA et partagez vos idées à Parcs Canada sur les aires marines nationales de conservation avant le 10 juillet. 
6. Cherchez une invitation de Ben à postuler pour représenter Ocean Wise en Virginie occidentale au Jamboree Scout Mondial 
7. Continuez à travailler avec vos équipes de projet de service respectives (évaluation environnementale, éducation et mobilisation ou communications) pour mener à bien vos projets de service.
Stay Wavy!

All the best,

Caitlin
